
Dotaz č. 4  

Vážení přátelé,  

 rád bych vnesl dotaz, bude ve výběrovém řízení akceptováno po SW stránce napojení na redakční 

systém vismo od společnosti Webhouse pomocí RSS výstupu? Z tohoto výstupu si bude naše aplikace 

sbírat a zobrazovat všechna potřebná data. Výstup si zajistíme sami, se společností Webhouse je vše 

domluvené a již jsme spolu na stejných projektech spolupracovali (např. pro město Třebíč, v příloze 

zasílám screeny z naší aplikace). Samozřejmě také proběhla komunikace se společností Vera ohledně 

napojení na jejich spisovou službu, tuto možnost neposkytují. Jako alternativu lze použít zobrazení již 

stávající elektronické úřední desky na Vašich webových stránkách, to je odsouhlasené. Zde je ovšem 

obrovská nevýhoda, a to nemožnost funkce offline režimu při výpadku datového připojení a 

eliminace další funkcí, které naše aplikace nabízí. 

 Je možná ukázka místa instalace? 

 

Odpověď 

RSS je možné použít za podmínky napojení se na výstup ze spisové služby, který bude umístěn na 

webových stránkách města pomocí iframe. 

Ukázka místa instalace proběhla dne 10.07.2017 v souladu s uvedením tohoto termínu v zadávací 

dokumentaci. Pokud máte zájem, můžete místo instalace kdykoliv navštívit, jelikož leží na veřejně 

dostupném místě. Náměstí T. G. Masaryka viz mapa v zadávací dokumentaci. 

 


